
Interpelacja nr 46 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie montażu progów zwalniających na Osiedlu TOR 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Mieszkańcy Osiedla TOR pytają za naszym pośrednictwem o możliwość pilnego 

zamontowania progów zwalniających na osiedlu. Progi zostały przewidziane w 

projekcie organizacji ruchu opracowanym przez ZGN w roku 2011, nigdy jednak 

niezrealizowanym, z uwagi na niezgodność opinii wspólnot. Punkty sporne dotyczyły 

jednak miejsc parkingowych, a nie progów zwalniających. 

Obecnie mieszkańcy, z tego co nam wiadomo, zgodnie uznają, że z uwagi na 

niebezpieczne zachowania kierowców, zwłaszcza zbyt dużą prędkość, zagrożone jest 

zdrowie osób pieszych, w tym przede wszystkim dzieci. Zarówno piesi jak i samochody 

poruszają się jednym ciągiem, a chodniki są zastawione. 

Wspólnoty pismem z dnia 11 lipca br wystąpiły już do Zarządu Dzielnicy w sprawie 

montażu progów zwalniających i nie otrzymały w tej sprawie jeszcze zadnej 

odpowiedzi. Rada Osiedla prosi o wsparcie, ponieważ rzecz dotyczy bezpieczeństwa.  

Załączamy dokumentację proponowanej przez ZGN organizacji ruchu z naniesioną 

lokalizacją progów oraz kopię pisma wspólnot.  

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


